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Referat fra Møte 31 – 10 – 2017 

Vår president åpnet møtet med å hilse fra Ulf Reinertsen, som var blitt 
90 år.  Han håpet å kunne komme på besøk i fremtiden. 

Vi ble mottatt av firmaets leder Trond Erik Bråten 

Møtet var satt i de nye lokalene til IBAS AS i Kongsvinger sentrum.  
bedriften hadde flyttet fra tidligere lokale, og hadde ikke behov for så 
stor plass som tidligere. Det var den datatekniske utviklingen som gjorde 
behovet mindre. Samtidig hadde firmaet også sluttet med reparasjon av 
mindre dataenheter som vanlige mobiltelefoner.  

Det var spesielt datamaskiner som kom til dem for oppretting og for å 
gjenskape de data som hadde vært på harddiskene.  Firmaet hadde 
fremskaffet  data, som var blitt ødelagt pga. vannskader, havari o. lign. 
Mye av dataene hadde vært lagret på harddisker med utseende som små 
gramafonplater. Det nye var små enheter, som lignet minnebrikker. På en 
mengde arbeidsstasjoner gikk en stor del PVC-er og leste av kundenes 
data. Disse ble via kabler sendt ned i kjelleren hvor mange  servere 
behandlet dataene. Noen gange tok dette tid, andre ganger bare en kort 
tid. Et eksempel var et system for produksjon av Kvikk Lunsj. Enheten 
kom inn en fredag ettermiddag, og allerede søndag var arbeidet utført !  
Resultatet ble bl.a. noen esker med sjokolade !  

Vi ble orientert om firmaets utvikling med en god film før vi fikk besøke 
arbeidsstedene og et rom med de store serverne.  Det var lagt opp 
reservebatterier, som kunne holde anlegget i gang selv om det ble 
strømbrudd på byens tilførsel. 

Besøket ble avsluttet med besøk i rommet med alle serverne.  Det stedet 
var sikret på mange tenkelige måter.  

Et bra besøk, som viste et bilde av tidens utvikling.  

Referent : Knut Eker


